



4WD Desert Safari tour 四驱越野沙漠之旅

Enjoy a 4WD safari as you marvel all that the incredible things desert has to offer. Drive through the dunes, watch the spectacular desert sunset, it is once of lifetime opportunity that should not be missed when visiting to Dubai.

乘坐越野吉普车,在沙漠里"冲浪",沿着沙丘从下而上冲向沙丘的顶峰,然后在沙峰沙谷间穿梭。若怕太刺激,可选骑骆驼或休闲做个哈娜绘手。



Sheikh Zayed Grand Mosque 谢赫扎耶德大清真寺

The Sheikh Zayed Grand Mosque represents an impressive welcome to the city. Conceived by the first president of the United Arab Emirates, Sheikh Zayed bin Sultan Al Nahyan, the mosque is one of the few in the region open to non-Muslims.

为了纪念阿联酋第一位总统而建造,寺内有他的陵墓。这座方形城堡,建工华丽,仅黄金就用去了46吨,入内须遵从衣着规定。



At-The-Top, Burj Khalifa 哈利法塔

There are no trip to Dubai would be complete without heading to the top of world's tallest building. From the 124th Floor Observation Deck of the hugely impressive Burj Khalifa you will enjoy unparalleled views of Dubai's 21st century skyline and the desert beyond.

哈利法塔是目前世界最高建筑物,有160层,内设的56部升降机速度最高达每秒17.4米,可速达At-The-Top顶观景台。



Dhow Cruise 阿拉伯帆船之旅

Cruising in Dubai is a romantic and memorable experience that you get to share with your loved one. Tour Dubai dhow dinner cruise for an exceptional breakout with colorful belly dancing or the dervish traditional Tanura dance to spice it up!

乘坐阿拉伯帆船畅游优美的杜拜湾,在船上 品尝道地阿拉伯美食之余,欣赏当地著名的 特色舞蹈表演,绝对是一场叫人毕生难忘的 中东文化飨宴。



Abu Dhabi Falcon Hospital 阿布扎比猎鹰医院

The Abu Dhabi Falcon Hospital is the world's foremost falcon welfare institution, and the first of its kind. The hospital has individual air-conditioned rooms for over 200 birds. Each year about 6000 falcons enter its care.

阿布扎比猎鹰医院是阿联酋第一间公立鸟类 医院。每一年,医院接收逾6000头猎鹰的治 疗;在其创立后的13年间,这间猎鹰医院诊 治了超过64000头患病猎鹰。



Motiongate Park Motiongate公园

Discover the Hollywood-inspired theme park located in Dubai Parks and Resorts, showcasing themed areas and attractions based on DreamWorks, Sony Pictures, Smurfs, and Lionsgate!

这座以好莱坞电影为背景的冒险乐园设有五大区域,其中三个分别由三家好莱坞传奇电影工作室: Dreamworks、Sony Pictures和Lionsgate所占据。而Smurfs Village蓝色精灵村也是极具号召力的卖点之一! □



5D4N **ULTIMATE DUBAI & ABU DHABI** (DXA) 5天4晚 **纸醉金迷杜拜及阿布扎比**

Dubai / Abu Dhabi 杜拜 / 阿布扎比





Day 1 (D) Depart Arrive Dubai

- Upon arrival, transfer to hotel for check-in.
- Evening, embark on a cruise along **Dubai** creek and enjoy **Dhow Cruise** buffet dinner
 onboard.

Day 2 (B/L/D) Dubai

- Visit Dubai Musuem, a place holds records to the city's past as an important pearl diving and trading centre.
- Photostop at **Bastakiya Area**, the traditional chimney-like wind towers.
- Cross the Dubai creek on traditional Abra boat to the Gold Souks and Spice Souks.
- Evening, embark on a 4WD Desert Safari tour, ending with a barbecue buffet dinner and belly dance show.
- * **Note:** Belly dance performance will not available during Ramadan Period.

Day 3 (B/L) Dubai

- Photo-stop at Capitol Gate Tower, also known as the leaning tower of Abu Dhabi - the focal point of the capital center.
- Photo-stop at Abu Dhabi Corniche.
- Visit the Sheikh Zayed Grand Mosque. View the collection of marble works from different parts of world and the world's largest carpet designed by an Iranian artist.
- Photo-stop at Emirates Palace Hotel, the most luxurious hotel in Abu Dhabi, and the Royal Palace where the Presidents of the UAE resides.
- After lunch, transfer to Emirates Falcon Center (closed on Friday).
- Enjoy shopping at Yas Mall.
- Transfer back to Dubai.

Day 4 (B) Dubai

 Explore the **Dubai Motion Gate**. Discover the Hollywood-inspired theme park, showcasing themed areas and attractions based on DreamWorks, Sony Pictures, Smurfs, and Lionsgate.

Day 5 (B) Dubai

- Photo stop at the Jumeirah Beach and Jumeirah Mosque. View and snap photos of the Burj Al Arab Hotel.
- Entrance to the **Burj Khalifa's** observation deck **At-The-Top**, on the 124th floor.
- Free and easy at **Dubai Mall**.
- Be fascinated by the world's largest dancing fountain show.
- Transfer to airport for departure flight home.

第1天 (晚) 出发 **★**抵达杜拜

- 抵达后,下榻酒店。
- 在壮丽的星空下乘搭**阿拉伯帆船**游迪拜湾。一边欣赏杜拜湾的夜灯景象,一边享用自助晚餐。

第2天 (早/午/晚) 杜拜

- 参观**杜拜博物馆**,这里保存了杜拜的珍珠采集业和贸易中心的重要历史。
- 停留在巴斯塔基亚区拍照留念,此处的房子均保有传统的烟囱状风塔。
- 登上杜拜河的传统小船—阿布拉船到**黄金市场**和 香料零天市场。
- 傍晚,乘坐四驱车体验沙漠冒险之旅,并享用自助烧烤晚餐及欣赏肚皮舞表演。*注:肚皮舞表演在斋月期间内将暂停举行。

第3天 (早/午) 迪拜

- 停留在**国会门楼**拍照留念,这门楼也被称为阿布扎比斜塔—首都中心的焦点。
- 停留在**阿布扎比海滨大道**,欣赏蓝天白云衬托的 杜拜市美景。
- 游览谢赫扎耶德大清真寺,这座清真寺由来自世界各地的大理石砌成,内有伊朗艺术家设计的世界最大地毯。
- 停留在**酋长皇宫酒店**拍照留念,这是阿布扎比最豪华的酒店,以及阿联酋总统所在的皇家宫殿。
- 午餐后,参观**阿联酋猎鹰中心**(每逢星期五关闭)。
- 在Yas Mall享受购物乐。
- 返回杜拜。

第4天(早) 杜拜

 参观以好莱坞电影为背景的Dubai Motion Gate 冒险乐园。

第5天(早) 料理

- 停留在朱美拉海滩和朱美拉清真寺拍照留念。同时也可以在这里欣赏和拍摄阿拉伯塔酒店的照片。
- 登上哈利法塔124层的观景台,感受俯瞰迪拜市的震撼美。
- 在**杜拜购物中心**享受自由时间,你可以在此尽情购物。
- 欣赏世界上最大的舞蹈喷泉表演。
- 送往机场,返回家园。

NIGHT(S) STAY 住宿

Dubai 杜拜

4N 晚

41

MEALS INCLUDED 膳食

- 4 Breakfasts 早餐 | 2 Lunches 午餐 | 2 Dinners 晚餐
- Č

MEAL HIGHLIGHTS 特选膳食

- Dhow Cruise 阿拉伯帆船旅
- Desert Safari BBQ dinner
 沙漠冒险之旅自助烧烤晚餐

€€

FEES INCLUDED 入门票

- Dhow cruise with dinner 阿拉伯帆船晚餐
- 4WD Desert Safari Tour 四驱车沙漠冒险之旅
- At-The-Top, Burj Khalifa 迪拜塔观景台
- Dubai Motiongate 公园
- Emirates Falcon Center 阿联酋猎鹰中心

